
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 8. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 288
I Forsvarets Arktisanalyse (p. 173) anbefales det, at Forsvarets antennepark i
Kangerlussuaq (Søndre Strømfjord) udbygges med ekstra radioer og anten-
ner. Kan ministeren oplyse, om man har til hensigt at følge denne anbefaling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Espersen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Espersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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